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Bij de huidige concessie is indertijd de keuze gemaakt om een tweetal 'Leusdense' 
buslijnen te bundelen. En dat heeft geresulteerd in buslijn 17 die met een hoge 
frequentie tussen Leusden en het centrum van Amersfoort op en neer rijdt. Onze 
indruk is dat deze snelle en hoogfrequente verbinding door velen wordt gewaardeerd. 
En dat geldt dan met name voor forensen en scholieren. Tijdens de behandeling 
van het nieuwe gemeentelijke Mobiliteitsplan dat in september 2021 is vastgesteld, 

heeft de gemeenteraad expliciet stil gestaan bij het onderwerp openbaar busvervoer. 
Zonder de huidige lijnvoering ter discussie te stellen heeft de gemeenteraad de lang 
gekoesterde wens voor een goed dekkend OV-netwerk in Leusden herbevestigd. 
De gemeenteraad vindt het nog steeds zorgelijk dat de afstand tot de dichtstbijzijnde 
bushalte voor een grote groep Leusdenaren te groot is. Met name voor ouderen en 
mindervaliden kan dit een probleem zijn. Op pagina 7 van de Nota van Uitgangspunten 
(uitgangspunt 8) staat 'Openbaar vervoer is er voor iedereen'. Op pagina 19 onder 
het kopje 'inclusieve mobiliteit' wordt daar door u verder op ingezoomd. Daar staat 
dat de provincie Utrecht naar een inclusieve samenleving streeft; een samenleving 

waarin iedereen kan meedoen en niemand uitgesloten wordt. 

Gemeente Leusden Verbinden/ 
ontsluiten 

We begrijpen uw zorg. Voor de provincie is het een voortdurende afweging: 
verbindende lijnen versus ontsluitende lijnen. Door de lijnen in Leusden meer 
verbindend te maken is de neerwaartse lijn in aantal reizigers gekeerd. 
We erkennen dat voor sommige mensen de afstand naar de halte groter 
is geworden. Daarnaast proberen we met het Programma Vernieuwing 
Doelgroepenvervoer en AOV de aansluiting tussen OV en AOV te verbeteren. 

In zijn voorwoord bij de Nota van Uitgangspunten heeft gedeputeerde Schaddelee het 
over een zo inclusief mogelijk systeem waarbij ook voldoende aandacht is voor de 
sociale functie van het OV. Op pagina 12 wordt gesteld dat 93,5 % van de inwoners 

van de provincie Utrecht binnen een straal van 600 meter toegang heeft tot openbaar 
vervoer. Dit roept bij ons de vraag op of de hiervoor genoemde afstand het nieuwe 
toetsingscriterium is. Deze afstand is wat ons betreft in ieder geval te ruim. 

Gemeente Leusden Norm De 93 % komt voort uit de evaluatie van de OV-concessies. Hierbij is 
gekeken naar het aantal inwoners dat woont binnen 600 m (hemelsbreed) 
van een bushalte die regulier wordt bediend. De straal van 600 meter is 
geen norm of toetsingscriterium, het beschrijft het bereik van het openbaar 
vervoer. 

Het streven naar een inclusieve samenleving wordt door ons gedeeld. Wat ons echter 
verdeeld houdt, is de wijze waarop deze inclusieve mobiliteit wordt ingevuld. Waar u 
een voorkeur uitspreekt voor de inzet van een buurtbus en/of een flexbus, gaat onze 
voorkeur, zeker binnen stedelijk gebied, uit naar de inzet van een 'gewone' lijnbus. 
Een buurtbus of een flexbus zien wij eerder als een geschikt 'vangnet' in landelijke 
gebieden; voor een kern als Leusden met een relatief hoge woningdichtheid vinden 
wij dit een te mager alternatief. En dat komt ook doordat de frequentie van de 
buurtbus te laag is (uurdienst). 

Uw reactie is herkenbaar. We zien ook elders in de reacties dat een vaste 
dienstregeling de voorkeur heeft boven OV op afroep. Dat is begrijpelijk. 
Binnen het Programma Vernieuwing Doelgroepenvervoer en AOV experi-
menteren we met vormen van afroepgestuurd OV. Dit programma is nog 
volop gaande. De reactie over flexibel vervoer nemen we zeker mee. Wij 
zien de buurtbus wel als een volwaardig lijngebonden OV met inzet van 
vrijwilligers. Wanneer het aantal reizigers hiervoor aanleiding geeft, kan 
overwogen worden een reguliere bus in te zetten. Op plaatsen waar geen 
of beperkte vraag naar OV is zijn we blij dat de buurtbus of aanvullend OV 
een oplossing kan bieden. 

Gemeente Leusden Basisbereikbaar-
heid 
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24 Gemeente Leusden Basisbereikbaar- Wij kunnen ons voorstellen dat bij het prioriteren van de schaarse middelen een We streven met het OV-netwerkperspectief en de Nota van Uitgangspunten 

heid zwaarder gewicht wordt toegekend aan de belangen van de keuzereizigers. Wij naar een evenwichtig aanbod van openbaar vervoer. De inzet op U-Link 
betreuren het echter dat dit gevolg heeft dat de afstand naar de dichtstbijzijnde versterkt de kwaliteit in de gemeente. De provincie is voornemens komende 
halte voor een grote groep Leusdenaren fors is toegenomen, temeer daar dit met jaren een OV-deel in de regiotaxi te behouden om op plaatsen en momenten 
name speelt binnen woongebieden van niet geringe omvang. Om die reden doen dat er geen regulier OV is, OV te bieden aan de inwoners die dat nodig 
wij een dringend beroep op u om nog eens kritisch c.q. creatief te kijken naar de hebben. We zien het OV niet als een keuze tussen typen reizigers. Dit neemt 
mogelijkheden om de bestaande onevenwichtigheid in de toekomstige concessie te niet weg dat het niet altijd voor iedereen optimaal zal zijn. 
verminderen, waardoor meer mensen 'gewoon' kunnen blijven meedoen en gebruik 

kunnen maken van een vertrouwde lijnbus. Daarmee komt u tegemoet aan de wens 

van diverse Leusdenaren die nu op ruime afstand van een halte wonen. 

25 Gemeente Leusden Nieuwbouw Zoals u wellicht bekend is, is het gebied ten zuiden van de woonwijk Tabaksteeg Wij zijn het met u eens over het belang van OV in nieuwe woningbouw-

 

aangewezen als beoogde bouwlocatie. Een van de redenen voor deze keuze is dat locaties. De door u gegeven informatie zal als onderdeel van toekomstige 
deze locatie goed via het openbaar vervoer te ontsluiten is. De huidige lijn 80 loopt ontwikkelingen worden opgenomen als ontwikkelopgave gedurende de 
direct ten westen van dit gebied. Op grond van de door u ter inzage gelegde stukken nieuwe concessie 

hebben wij er alle vertrouwen in dat ook deze uitbreidingslocatie te zijner tijd via het 

regulier openbaar busvervoer ontsloten zal worden (via de reeds aanwezige busbaan 

Tabaksteeg). 

26 Gemeente Leusden Grensover- Een ander punt waar wij aandacht voor willen vragen c.q. waar wij zorg over hebben We moedigen de vervoerders aan om goed samen te werken met collega-

 

schrijdend is de positie van de buurtbus in provinciegrensoverschrijdende gebieden. In Leusden vervoerders om grensoverschrijdende verbindingen goed aan te bieden en 
denken wij dan aan buurtbus 509. Deze lijn Barneveld-Achterveld-Leusden-Nijkerker- samen te werken. We hebben hier zelf ook een belangrijke rol in en we gaan 
veen v.v. valt onder de verantwoordelijkheid van de provincie Gelderland. Opmerkelijk de gesprekken met onze buurcollega's nadrukkelijk voeren met als doel de 
is dat deze buurtbuslijn wel deel uitmaakt van het OV-aanbod dat Syntus vanuit de reizigers 'grenzeloos' te laten reizen. In het aanbestedingsproces is er zeker 
Utrechtse concessie aanbiedt. Naar onze mening is dit een punt voor nadere door- ook afstemming met de omliggende provincies. Ongeacht welke vervoerder 
denking. Voorkomen moet worden dat zo'n provinciegrensoverschrijdende lijn tussen de buurtbus aanbiedt, is het goed voor de reiziger om te weten op welk 
wal en schip raakt. En dat vraagt om een duidelijke bestuurlijke positionering. vervoer gerekend kan worden. Grensoverschrijdende verbindingen hebben 

dus onze aandacht en buurtbus 509 is daar onderdeel van. Lijn 509 valt 
overigens volledig onder regie van de concessie IJssel-Vecht. 

27 Gemeente Leusden Verbinding Verder maken wij u attent op de uitbreidingsplannen in de kern Achterveld. De Wij zien op dit moment geen aanleiding om de busverbinding van en naar 
komende jaren wordt het woningaanbod hier fors uitgebreid. Om die reden willen Achterveld verder uit te breiden. Mocht u beschikken over informatie die 
wij u vragen de haalbaarheid te onderzoeken om deze kern via een reguliere buslijn meer inzicht geeft in de potentie van deze verbinding, dan ontvangen wij 
(in plaats van een buurtbus) te ontsluiten. Wij verwachten dat een reguliere lijnbus als die graag. 
een kwaliteitsverhogende maatregel zal worden ervaren en dat deze meer gebruikers 

zal trekken dan de buurtbus. Een mogelijkheid waar wij in dat verband aan denken 

is een rechtstreekse verbinding tussen Achterveld en het centrum van Amersfoort 

(via bedrijvenpark De Wieken Vinkenhoef). 

23 I NOTA VAN BEANTWOORDING 


	Page 1
	Page 2

